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§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden Johan Gernandt hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat. 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen för dagens sammanträde godkändes. 

§ 3. Justering av protokoll 

Protokollet från fullmäktiges sammanträde den 22 juni 2010 justerades. 

§ 4. Ordförandens och vice ordförandens rapporter 

Inga rapporter anmäldes. 

§ 5. Nya sedel- och myntserien 

a) Leif Jacobsson och Mårten Gomer, administrativa avdelningen, informerade om 
projektets tankar kring material, form och färgskala för den nya sedel- och 
myntserien. Frågan återkommer till fullmäktige för beslut senare i höst. 

b) Leif Jacobsson informerade om projektets tankar kring tema och motiv för den nya 
sedel- och myntserien. Frågan återkommer till fullmäktige för beslut senare i höst. 

c) Leif Jacobsson föredrog förslag till uppläggning av formgivningsarbetet för den 
nya sedel- och myntserien, protokollsbilaga A. 

Fullmäktige beslutade i enlighet med protokollsbilagan. 

§ 6. Samråd med direktionen – Framställning till riksdagen om 
ändring i riksbankslagen 

Gunnar Blomberg, avdelningen för penningpolitik, föredrog förslag till framställning till 
riksdagen om ändring i riksbankslagen beträffande möjlighet att samla in 
statistikuppgifter. 

Fullmäktige beslutade i enlighet med protokollsbilaga B. 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad. 
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§ 7. Samråd med direktionen – Framställning till riksdagen 
beträffande NAB 

Åsa Ekelund, avdelningen för finansiell stabilitet, föredrog förslag till framställning till 
riksdagen om utökat åtagande under Internationella valutafondens modifierade nya 
lånearrangemang (NAB), protokollsbilaga C. 

Fullmäktige beslutade i enlighet med protokollsbilagan. 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad. 

§ 8. Direktionens rapporter 

a) Maria Wahl, administrativa avdelningen, redogjorde för uppföljningen av 
Riksbankens mångfaldsarbete 2009–2010. 

b) Eva Julin, stabsavdelningen, redogjorde för Riksbankens åtgärder med anledning av 
Riksrevisionens revisionsrapport 2009. 

c) Sigvard Ahlzén, stabsavdelningen, anmälde direktionens möteskalender för våren 
2011. 

d) Jesper Johansson, avdelningen för penningpolitik, informerade om direktionens 
överväganden vid det penningpolitiska mötet den 30 juni då reporäntan höjdes 
med 0,25 procentenheter till 0,5 procent. Jesper Johansson informerade även om 
innehållet i Penningpolitisk rapport juli 2010. Förste vice riksbankschefen Svante 
Öberg informerade om den globala ekonomiska utvecklingen. 

§ 9. Sammanträdet avslutas 

Johan Gernandt förklarade sammanträdet avslutat. 

Vid protokollet  
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Justeras 

 

 

Johan Gernandt 


